



Canada Lands Company
Société immobilière du Canada



We would like to provide you with another update on Canada Lands Company's activities at our Booth Street site. In light of the Province's recent announcement lifting workplace limits on construction activities, effective Tuesday, May 19, we will restart our demolition work at the Booth Street site. The health and safety of the community and our team members remain our top priority. While moving forward, Canada Lands will continue to follow and adhere to provincial guidelines, and keep you informed for further updates. Should you have any questions please contact Mary Jarvis at mjarvis@clc.ca.

Nous souhaitons vous fournir une nouvelle mise à jour des activités de la Société immobilière du Canada sur notre site de la rue Booth. Compte tenu de l'annonce récente de la province levant les limites sur les activités de construction, nous reprendrons notre travail de démolition sur le site de la rue Booth à compter du mardi 19 mai. La santé et la sécurité de la collectivité et des membres de notre équipe demeurent notre priorité absolue. Tout en allant de l'avant, la Société immobilière du Canada continuera de suivre et de respecter les lignes directrices provinciales et vous tiendra au courant des nouvelles mises à jour. Si vous avez des questions, veuillez prendre contact avec Mary Jarvis à mjarvis@clc.ca.

Should you have any questions, please email:
Si vous avez des questions, veuillez envoyer un courriel à :
info@clc.ca

